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1140714 大專院校學生中翻英短文翻譯題目 

    下班回家之後，你身心疲憊，想要坐在電視機前，看好玩的

節目。你的孩子也有同樣的想法。還有比動畫電影更好的選擇嗎？兒

童和多數成人都愛動畫電影。當然，有專為成年人拍攝的動畫電影比

如查理．考夫曼(Charlie Kaufman)導演的《安諾瑪麗莎》(Anomalisa)，

但有些成年人可能也會喜愛兒童電影，例如《超人特攻隊》(The 

Incredibles)。那麼，為何成年人如此喜愛動畫電影呢？原因是多方面

的。 

 

動畫電影 animation    

由…執導 be directed by … 
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1140714 大專院校學生中翻英短文翻譯參考答案 

You go home from work. You are tired, you want to sit in front of 

the TV, and watch something fun. Your children want the same. What’s 

better than an animated film? Both children and most adults love 

animations. Of course, there are animated movies that are directed 

specifically to adults, like Anomalisa by Charlie Kaufman. And there is 

also the chance that adults will love a kid's movie more, for example The 

Incredibles. So, why do adults like animations so much? There are plenty 

of reasons. 

 

 

 


